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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Elrettentő erejű matyó babák, ha már katonák nincsenek?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Honvédelmi Minisztérium elmúlt négy évi teljesítménye alulmúlt minden elképzelést . Ön
azonban így a ciklus végén még mindig tud meglepetést okozni . Döbbenetes, hogy ilyen törpe
honvédelmi költségvetésből, amely már a Magyar Honvédség békeműködését is veszélyezteti,
20 millió Ft-ért luxus ajándéktárgyakat vásárolnak . Több éves elmaradás van a honvédség
számára nélkülözhetetlen eszközök beszerzése terén, de mint látható, tudnak Önök előre is
gondolkodni . Két évre előre vásárolták meg a kiszórandó ajándékokat.

A sajtó által feltárt tényekre tekintettel, kérdezem a Miniszter úrtól :

Orsxággy

	

ffivatala

irománYSza :

Érkezett : 1006 FEBR 10.

Írásbelikérdés

1 . A közbeszerzési elj árős milyen szempontok szerint választotta ki a beszállító céget?
2. Mi indokolta, hogy a feszített honvédelmi költségvetésből 20 millió Ft-ot

ajándéktárgyakra költsenek?
3. Mi indokolja, hogy ne hozzák nyilvánosságra az ajándéktárgyak fajtáját, értékét és

darabszámát?
4. A 2006. évi költségvetési forrásokból miért nem csupán a 2006-ra tervezett

ajándéktárgy mennyiséget vásárolták meg?
5. Nem gondolja Miniszter úr, hogy ha ilyen szerényre sikeredett az Ön keze nyomán a

hadsereg, akkor Önnek a protokoll terén is szerényebbnek kellene lenni?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2006 . február 9 .

dr. Simicskó István
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